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Protokół nr  7/2019 

z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego  

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 17 kwietnia 2019 r. w godz. 15:30–16:45 

w sali nr 146 Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji:                                                                                     

1. Zdzisław Koncewicz          – przewodniczący Komisji 

2. Sławomir Sieczkowski           – wiceprzewodniczący Komisji     

3. Sylwester Cimochowski                                                                      

4. Tadeusz Czerwiecki 

5. Karol Korneluk     

6. Wojciech Pająk 

7. Andrzej Turowski 

 

W posiedzeniu udział wzięli:                                                                                                                                                                

1. Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk     

2. Wiesław Stelmach – Skarbnik Miasta    

3. Małgorzata Włoskowska – Naczelnik Wydz. AGP 

4. Justyna Wołągiewicz – Kierownik Referatu Urbanistyki 

5. Marek Anuszkiewicz – Specjalista Wydz. Inwestycji  

6. Radosław Wysocki – Naczelnik Wydz. Geodezji  

7. Agnieszka Szyszko – Peł. ds. organ. pozarząd. 

8. Adam Żywiczyński –Konserwator Zabytków 

9. Jarosław Lebiediew – Prezes ZBM TBS Sp. z o.o. 

10. Tomasz Drejer – Dyrektor ZDiZ 
     

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 

Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Koncewicz, który powitał zebranych i przypomniał,  

że proponowany porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami.  

 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek posiedzenia:  

 

1. Przyjęcie protokołu nr 6/2019 z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach   w dniu 20 marca 2019 r. 

2. Informacja z działalności Zarządu Dróg i Zieleni w Suwałkach za okres od 

01.01.2018 r. do 31.12.2018 r. 

3. Zaopiniowanie wniosku w sprawie sprzedaży działek stanowiących własność 

Miasta Suwałki. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania                         

w zakresie wdrożenia procedur zmierzających do dalszego rozwoju budownictwa 

mieszkaniowego na terenie Miasta Suwałki.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasta 

Suwałki na lata 2016–2020. 

6. Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady 

Miejskiej w Suwałkach w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta 

Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego 

jako części budżetu miasta na 2020 rok. 
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7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy 

Miasta Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu 

Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 2020 rok. 

8. Informacja z rozliczenia dotacji przyznanych w 2018 r. na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru, 

znajdujących się na terenie Miasta Suwałki. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru, znajdujących się na terenie Miasta Suwałki. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego pomiędzy aresztem śledczym i obszarem leśnym                       

w Suwałkach. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu ograniczonego ulicami: Gen. K. Pułaskiego, Nowomiejską                               

i Świerkową w Suwałkach. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu Sianożęć – Sobolewo 

złoża w Suwałkach. 

13. Wolne wnioski. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 6/2019 z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach   w dniu 20 marca 2019 r. 
 

Zdzisław Koncewicz  poinformował, że do protokołu 6/2019 posiedzenia Komisji nie    

wniesiono uwag, wobec czego stwierdził, że protokół przez Komisję, został przyjęty.  

Ad pkt. 2 

Informacja z działalności Zarządu Dróg i Zieleni w Suwałkach za okres od 01.01.2018 

r. do 31.12.2018 r. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu.   

 

Radny W. Pająk jaka jest długość nowo wybudowanych ścieżek rowerowych, które zostały 

wybudowane w roku ubiegłym? Dyrektor T. Drejer wybudowanych zostało około 10 km 

ścieżek. 

Radny A. Turowski czy w przyszłym roku zostanie dokupiony nowy sprzęt dla ZDiZ? 

Prezydent Cz. Renkiewicz  środki finansowe na przyszły rok nie są jeszcze znane. Każdego 

roku kierowane są środki na zakup sprzętu.  

Radny T. Czerwiecki  czy w tym roku będzie kontynuowana rozbudowa parkingów przy 

ul. Andersa? Dyrektor T. Drejer poinformował, że w planie wykonania na ten rok , będzie 

zrealizowane część parkingów położonych naprzeciwko przedszkola , natomiast na wysokości 

bloku czyli między ul. Kowalskiego a Przedszkolem w tym roku nie będą realizowane. 

Parkingi będą realizowane sukcesywnie co roku. 

Radny W. Pająk  jaki będzie obszar nowo zakładanej łąki kwietnej w okolicach ulicy Reja? 

T. Drejer odpowiedział, że będzie to obszar około 100 m2, łąka zostanie założona na próbę, 

eksperymentalnie.  

 

Komisja  pozytywnie zaopiniowała Informację z działalności Zarządu Dróg i Zieleni                             

w Suwałkach za okres od 01.01.2018 r. do 31.12.2018 r 



3 

 

Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie wniosku w sprawie sprzedaży działek stanowiących własność Miasta 

Suwałki. 

Wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.   

 

Cz. Renkiewicz przedstawił ww. działki przeznaczone pod zabudowę mieszkalno – 

usługową.  

 

Głosowanie nad wnioskiem:                                                                                                             

za pozytywną opinią głosowało   –  6  radnych  (jednogłośnie)                                                                             

przeciw                                         –  0                                                                                        

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja  pozytywnie zaopiniowała wniosek w sprawie sprzedaży działek stanowiących 

własność Miasta Suwałki. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania w zakresie 

wdrożenia procedur zmierzających do dalszego rozwoju budownictwa mieszkaniowego 

na terenie Miasta Suwałki.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.   

  

Prezydent Cz. Renkiewicz przedstawił  ww. projekt uchwały w zakresie  wdrożenia  

procedur mających na celu realizację inwestycji o istotnym znaczeniu dla lokalnych 

społeczności, w szczególności zwiększenie dostępności mieszkań na wynajem, także dla słabiej 

uposażonych rodzin. W trakcie realizacji projektu mieszkaniowego w formule PPP istnieje 

możliwość dodatkowego wykorzystania finansowego wsparcia wynikającego z obowiązującej 

od 1 stycznia br. ustawy o pomocy państwa w ponoszeniu wydatków mieszkaniowych w 

pierwszych latach najmu mieszkania, w postaci dopłaty do czynszów w ramach programu 

Mieszkanie na Start. W celu realizacji tego zamierzenia zaproponować można nieruchomość 

przy ul. Reja  na budowę wielorodzinnego budynku mieszkalnego i nieruchomość przy                       

ul. Putry.  

   

Głosowanie nad projektem uchwały:                                                                                                             

za pozytywną opinią głosowało   –  6  radnych  (jednogłośnie)                                                                             

przeciw                                         –  0                                                                                        

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja  pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie ustalenia kierunków 

działania w zakresie wdrożenia procedur zmierzających do dalszego rozwoju 

budownictwa mieszkaniowego na terenie Miasta Suwałki.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt. 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasta 

Suwałki na lata 2016–2020. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu.   

  

Cz. Renkiewicz  zmiany w projekcie nowej uchwały dotyczą sprzedaży komunalnych 

lokali mieszkalnych, uwzględniającą sytuację związaną z zamianą mieszkań przez najemców. 
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Do minimalnego 10 letniego okresu najmu określonego w § 11 ust. 2 pkt. 5 oraz okresu najmu 

branego przy ustalaniu wysokości bonifikaty przy sprzedaży lokalu wlicza się okres najmu 

lokalu mieszkalnego uprzednio zajmowanego, jeżeli nastąpiła zamiana na lokal mieszkalny  

obecnie wynajmowany,  o wykup którego został złożony wniosek w dwóch przypadkach: – 

jeżeli zamiana na lokal mieszkalny obecnie wynajmowany była konieczna ze względu na 

przeprowadzone remonty, realizację inwestycji miejskich lub poprawę warunków 

mieszkaniowych, –  najem lokalu mieszkalnego obecnie wynajmowanego nawiązany został                 

w wyniku zamiany pomiędzy osobami będącymi najemcami lokali mieszkalnych na podstawie 

umów najmu zawartych z Gminą Miasto Suwałki.     

  

Głosowanie nad projektem uchwały:                                                                                                             

za pozytywną opinią głosowało   –  7 radnych  (jednogłośnie)                                                                             

przeciw                                         –  0                                                                                        

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja  pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Miasta Suwałki na lata 2016–2020. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt. 6 

Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej w 

Suwałkach w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta Suwałki konsultacji 

społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu miasta 

na 2020 rok. 

Informacja stanowi załącznik nr 9 do protokołu.   

 

Komisja  pozytywnie zaopiniowała Informację z konsultacji społecznych dotyczących 

projektu uchwały Rady Miejskiej  w Suwałkach w sprawie przeprowadzenia na terenie 

Gminy Miasta Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu 

Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 2020 rok. 

 

Ad pkt. 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta 

Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego jako 

części budżetu miasta na 2020 rok. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu.   

 

Głosowanie nad projektem uchwały:                                                                                                             

za pozytywną opinią głosowało   –  7  radnych  (jednogłośnie)                                                                             

przeciw                                         –  0                                                                                        

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja  pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia na 

terenie Gminy Miasta Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu 

Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 2020 rok. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu 
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Ad pkt. 8 

Informacja z rozliczenia dotacji przyznanych w 2018 r. na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru, 

znajdujących się na terenie Miasta Suwałki. 

Informacja stanowi załącznik nr 12 do protokołu.   

 

Komisja  pozytywnie zaopiniowała Informację z konsultacji społecznych dotyczących 

projektu uchwały Rady Miejskiej  w Suwałkach w sprawie przeprowadzenia na terenie 

Gminy Miasta Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu 

Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 2020 rok. 

 

Ad pkt. 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru, znajdujących się na terenie Miasta Suwałki. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 

 Przewodniczący komisji poinformował, że załącznik do projektu uchwały – Dotacja na 

rok 2019 został wymieniony ze względu na błąd w liczbie porządkowej.   

 

Głosowanie nad projektem uchwały:                                                                                                             

za pozytywną opinią głosowało   –  7  radnych  (jednogłośnie)                                                                          

przeciw                                         –  0                                                                                   

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru, znajdujących się na terenie Miasta Suwałki. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego pomiędzy aresztem śledczym i obszarem leśnym                    

w Suwałkach. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

 M. Włoskowska przedstawiła projekt uchwały, w którym przyjęte ustalenia są 

wyrazem polityki przestrzennej miasta w odniesieniu do  ww. obszaru i mają na celu 

umożliwienie zagospodarowania go z zachowaniem: zasad ładu przestrzennego, efektywnego 

gospodarowania przestrzenią oraz walorów ekonomicznych. Projekt planu w przedstawionej 

formie zapewnia takie ukształtowanie przestrzeni, które stworzy harmonijną całość oraz 

uwzględni wszelkie uwarunkowania i wymagania funkcjonalne, społeczno – gospodarcze, 

środowiskowe, kulturowe oraz kompozycyjno – estetyczne. Projekt planu został opracowany 

zgodnie z obowiązującymi przepisami i spełnia wymogi merytoryczne i formalne do jego 

uchwalenia.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:                                                                                                             

za pozytywną opinią głosowało   –  7  radnych  (jednogłośnie)                                                                    
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przeciw                                         –  0                                                                                        

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego pomiędzy aresztem śledczym                         

i obszarem leśnym  w Suwałkach. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 16 do protokołu  

 

Ad pkt. 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu ograniczonego ulicami: Gen. K. Pułaskiego, Nowomiejską                        

i Świerkową w Suwałkach. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

 M. Włoskowska  przedstawiła projekt uchwały dotyczący miejscowego planu, który 

po uchwaleniu będzie przepisem gminnym i będzie stanowił regulację prawną w kształtowaniu 

sposobu wykonywania prawa własności nieruchomości objętych planem oraz kształtowania 

przestrzeni. Określi przeznaczenie terenów oraz zasady i standardy kształtowania zabudowy, 

w tym linie zabudowy, gabaryty obiektów, zasady podziału terenów, ustalenie zasad i sposobu 

skomunikowania terenów przeznaczonych pod zabudowę , określenie zadań publicznych,                    

w tym terenów komunikacji publicznej oraz wyposażenia w infrastrukturę społeczną                                 

i techniczną. Naczelnik M. Włoskowska przedstawiła i omówiła uwagi zgłoszone do projektu 

planu. Poinformowała, że  wpłynęło 5 pism, zawierających łącznie 16 uwag. Uwzględniono 7 

uwag, a w 9 uwag nie uwzględniono. 1. Uwaga zgłoszona przez  Suwalską Spółdzielnię 

Mieszkaniową w Suwałkach. 2. Uwagi zgłoszone przez TUTAJ SUWAŁKI Sp. z o.o. 3. Uwaga 

ze Starostwa Powiatowego w Suwałkach. 4. Uwaga od PREMIUM INVEST S.C. 5. Uwaga 

Komendanta Wojewódzkiego Policji w Białymstoku.  

 Cz. Renkiewicz powstanie na ww. terenie nowa droga publiczna wchodząca                        

w ul. Witosa oraz powstanie nowe skrzyżowanie. Została podpisana umowa z Inwestorem, 

który  będzie partycypował w kosztach budowy  odcinka drogi.  

 Radny S. Cimochowski czy łącznie z wykupem gruntów? M. Włoskowska nastąpi 

zamiana gruntów.  

 Radny K. Korneluk  kiedy ww. droga ma powstać ? Cz. Renkiewicz na dzień dzisiejszy 

nie jest znany termin wykonania  tej drogi.  

Radny A. Turowski czy  droga równoległa do nowo powstałej wzdłuż sklepu 

muzycznego będzie biegła dalej, aż do Nowomiejskiej? M. Włoskowska, nie ponieważ ta 

droga jest drogą lokalną do obsługi istniejącej szeregówki.  

Radny S. Cimochowski nowo powstała droga ma służyć tylko do celów wewnętrznych 

osiedla? M. Włoskowska nowo powstała droga ma służyć do celów publicznych i ma łączyć 

ul. Nowomiejską z Pułskiego i z Witosa.  

Radny S. Sieczkowski  zapytał o obszar 17 NW, 18 NW i 14U, czy jest znana koncepcja 

zagospodarowania tego terenu?  Jeden z obszarów dotyczy wniosku na 8 budynków 

mieszkalnych a na dzień dzisiejszy mieści się tylko 5  bloków. Kolejny obszar dotyczy wniosku 

z  na sklep parterowy.  

Radny W. Pająk zapytał o uwagi zgłoszone przez TUTAJ SUWAŁKI Sp. z o.o. dot. 

uwagi nr 3. pokrycia dachowe. M. Włoskowska uwaga dotyczyła kolorystki dachów. 

Kolorystyka dachów płaskich jest już odgórnie narzucona.  

 Naczelnik M. Włoskowska  wniosła autopoprawkę do projektu uchwały dotyczącą           

§ 46, który otrzymuje nowe brzmienie. Poprawkę wprowadza się w celu uniknięcia sporu                      

z Wojewodą Podlaskim, który  oceniając  merytorycznie poprzednią uchwałę z dnia 27 

marca 2019 r. zarzucił brak w tej uchwale przywołania jej zmiany. Zarzucił również, że 
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zapis w § 46 tej uchwały nie wskazuje na przeprowadzenie pełnej procedury zmieniającej 

miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego.  

Autopoprawka stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

 

Radny S. Cimochowski czy  współczynnik miejsc parkingowych będzie 1,5 do jednego 

miejsca? M. Włoskowska odpowiedziała, że na jeden lokal mieszkalny przypada 1,5 miejsca 

parkingowego.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania wraz z 

autopoprawką. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką:                                                                                                             

za pozytywną opinią głosowało   –  7 radnych  (jednogłośnie)                                                                           

przeciw                                         –  0                                                                                        

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu ograniczonego ulicami: 

Gen. K. Pułaskiego, Nowomiejską  i Świerkową w Suwałkach. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Ad pkt.12 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu Sianożęć–Sobolewo złoża                                           

w Suwałkach. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

 

 M. Włoskowska przedstawiła projekt uchwały dot. sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania ww. terenu. Plan obejmuje około 324 ha. Wskazany do objęcia planem 

teren wymaga przekształcenia, rehabilitacji lub rekultywacji. Główną funkcją powinna być 

funkcja rolnicza, z ukierunkowaniem na kształtowanie na terenach podlegających 

rekultywacji, zieleni krajobrazowej.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili  wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:                                                                                                             

za pozytywną opinią głosowało   –  7  radnych   (jednogłośnie)                                                                        

przeciw                                         –  0                                                                                        

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia                                         

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu Sianożęć 

– Sobolewo złoża w Suwałkach. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

 

Ad pkt. 13 

Wolne wnioski.  

 

– Radny S. Sieczkowski poprosił o informacje, na jakie drogi będą składane wnioski                             

w ramach funduszy samorządowych na rok bieżący a jakie są plany na przyszły rok?                           

Cz. Renkiewicz  wnioski na ten rok zostały złożone. Mają powstać ulice na osiedlu 

Staniszewskiego,  dwie kolejne ulice, które mają powstać od ulicy Szpitalnej - przecięcie do 

ulicy Reja oraz od ul. Reja do ul. Pułaskiego. Kolejna ulica to ul. Wojczyńskiego, jest to ulica 
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biegnąca od ulicy Raczkowskiej na lotnisko.  Następną ulicą jest ul. Andrzeja Wajdy od mostu 

do obecnie odbudowywanej łaźni miejskiej. Ww. wnioski zostały złożone do Wojewody 

Podlaskiego, dotyczą dróg realizowanych w tym roku.  Na przyszły rok do realizacji 

planowana jest ulica Bazarowa, Targowa, ul. Zastawie, aż do osiedla Zielone Kamedulskie 

wspólnie z Gminą Suwałki, która jest zainteresowana budową tej drogi.  

– Radny S. Sieczkowski poprosił o taki materiał, gdzie na mapie zaznaczone byłyby drogi 

miejskie ze wskazaniem, które drogi wymagają inwestycji, a które były w ostatnim czasie 

remontowane i są w dobrym stanie. Cz. Renkiewicz  poinformował, że zlecił swoim służbom 

opracowanie  programu budowy dróg lokalnych w mieście,  który przyjmie np. Komisja 

Strategii i Rozwoju Gospodarczego i będzie konsekwentnie realizowany.  

– Radny Z. Koncewicz  zapytał kto wykona asfalt na  drodze między Filipowem                                            

a Bakałarzewem, gdzie wożony jest żwir?  Cz. Renkiewicz kilka lat temu zostało podpisane 

porozumienie, na mocy którego Miasto Gmina przejęła na siebie ułożenie nawierzchni 

bitumicznej na ww. łączniku. Porozumienie nie zostało zrealizowane i w związku z tym należy 

się nad tym zastanowić czy miasto ma to realizować nie na swoim gruncie. Grunt jest 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad.   

– Radny K. Korneluk  czy zostaną pozyskane środki zewnętrzne na remont ulicy Utrata.                      

Cz. Renkiewicz odpowiedział, że jest przewidziany remont ulicy Utrata w części z budżetu 

miasta, jak również Miasto wystąpiło z wnioskiem do Ministerstwa Infrastruktury  o środki                        

z rezerwy budżetu państwa.  

– Radny T. Czerwiecki  zapytał czy osoba, która posiada mieszkanie komunalne może je 

podnajmować komuś innemu? Prezes J. Lebiediew  odpowiedział, że podnajem wynika                         

z zawartych umów i musi być wyłącznie za zgodą ZBMu, a takiej zgody ZBM nie udziela.  

– Radny T. Czerwiecki zapytał czy na Krzywólce, gdzie znajduje stawy można byłoby ustawić 

pojemniki na śmieci. Poprosił o  zlecenie dla ZDiZ na sprzątnięcie ww. terenu.  

– Radny S. Sieczkowski  jakie mogą być konsekwencje dla finansów Parku Naukowo – 

Technologicznego w związku z brakiem możliwości ubiegania się o środki unijne.                                

Cz. Renkiewicz  nie zawsze PNT składa wniosek i jest beneficjentem ale realizuje szereg 

projektów z jego udziałem, a beneficjent jest inny. Natomiast na bazie Parku realizowane są 

różne projekty.   

 

Pismo Zarządu Dróg i Zieleni w Suwałkach informujące o nadaniu numerów dla dróg 

powiatowych na terenie Województwa Podlaskiego – stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

 

Przewodniczący Zdzisław Koncewicz podziękował zgromadzonym za udział i zamknął 

posiedzenie komisji. 

 

Na tym protokół zakończono.  

 

                                                  Przewodniczący Komisji 

Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach                  

    

   Zdzisław Koncewicz 

 

             Protokół sporządziła:                                                                                                              

Elżbieta Polańska 

 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej  

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


